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şeylerle. Ben 1980 yılında 80li yıllarda Bayındır İnşaat ve Enka İnşaatta çalıştım. Çok kısa bir 
özet vereceğim. 90 yılının başında Dışişleri Bakanlığı'nda önemli bir genel müdür kişiyle 
tanıştırıldım bir yakının bürokrat kanalıyla. Ve Kuzey Irak'a Irak'ın kuzey bölgesine bazı 
çalışmalar ticari amaçlı bir sivil toplum örgütü çalışması diyebileceğimiz bir 
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Türk tarafından. Çeşitli görüşmelerim temaslarım oluyordu. Bunlardan elde ettiğim bazı 
düşüncelerimi ben bir analiz rapor şeklinde hazırladım ve o tarihte Tunus caddesinde olan Milli 
Güvenlik Kurulu Genel Sekreteri Allah selamet versin sayın Ahmet ÇÖREKÇİ paşamla 
tanıştırılarak arz ettim kendisine. Çok ilgisini çekti. Kısa bir ziyaret olacaktı ama öğlen 
yemeğini de kapsayan uzun bir gün geçirdik kendisiyle. Daha sonra samimiyetimiz süre geldi 
Ahmet paşamla. Kendisi Genel Kurmay ikinci başkanı olduğu dönemlerde de beni davet etti. 
Genel Kurmay karargahına gittim. Bizim dedi bu terörle mücadelede noksanlıklarımız var. 
Problemler oluyor. Bizim birliklere yardımcı olacak silah ve mühimmat araştırması yapar mısın 
dedi. Memnuniyetle yaparım dedim elimden ne geliyorsa. Ve konuyla ilgili büyük bir 
dokümantasyon oluşturdum. Bir bilgi bankası oluşturdum kendi Cinnah Caddesindeki 
ofisimde. O çalışmalarımdan önce de işte yurt dışından bazı önemli teknoloji transferi imkanı 
olan birkaç konuyu kazandırmak için bir uğraş içine girdim. Bunlardan bir tanesi Kuzey Kore 
füze programının başındaki tüm generali Türkiye'ye getirttirdim. Çok özel bir izinle geldi. 
Bizim Pekin büyük elçiliğinden özel bir vize alarak. Ben karşıladım ve ben tekrar gönderirken 
hava alanına eşlik ettim gönderdim. İkincisi fay bombası adıyla anılan hava yakıt bombası 
teknolojisini kazandırılması ve doğu ve güneydoğudaki derin vadilerde ve mağaralarda hem 
saklı teröristleri hem de mayınların patlamasına yönelik termo vakum içerikli bir bombanın 
kazandırılması için uğraştım. Genel kurmay tamamıyla arkamda olmasına rağmen bu sefer o 
dönemin Dış İşleri Bakanı Hikmet Çetin bizzat kendisi mani oldu. Hatta rahmetli Oktay 
Karasoy o zaman genel kurmay plan prensipler başkanıydı. Dış işleri mensuplarıyla çok yüksek 
sesli bir tartışma yaptı ve müteakip günler de bir kalp krizi geçirdi vefat etti. Daha sonra 
askerlerimizin gıda sorunlarını çözüm sağlayabilir inancıyla rasyon paketi denilen alüminyum 
evsaflı torbalarda 5 yıl raf ömrü olan yiyecekli paketlerini üretmeyi düşündüm. TÜBİTAK'ta 
deneme ürünleri yaptırdım. Metal konservecilerini aşamadım. Yani öyle arka arkaya köpek 
eğitim merkezi kuralım dedik. İngiltere'den uzman bir şirket eski bir İngiliz ordu mensubu kara 
kuvvetleri kurmay başkanı Doğu Aktulgapaşa destek vermesine rağmen sağlık dairesi başkanı 
bu sefer mani oldu. Sen bizim işimizle ne uğraşıyorsun diye. Yanılmıyorsam o da şimdi SADAT 
diye bir grubun başında o kişi. O zamanlar sağlık dairesi başkanıymış. Bütün bunlar bende tabi 
derin izler bıraktı yani bir şeyler yapmaya çalışan insanların bir şekilde engellendiği 
düşüncesine kapıldım. Ve o tarihten itibaren bazı şeyleri not almaya çalıştım yaşantımda böyle 
ilginç olayları. 90lı yılların ortasında Arnavutluk'a gittim. Rahmetli Özden Örnek amiral o 
zamanlar deniz kuvvetleri kurmay başkanıydı. Onun ilgi alanı olan Arnavutluk'ta harp okulu 
binası inşaatlarının yapımını üstlenen ki ben önerdim o firmayı da Bursalı bir şirketin 
bünyesinde yaklaşık 2 buçuk yıla yakın Arnavutluk'ta kaldım. Kosova Savaşları devam 
ediyordu. Ve yahut da bitmek üzereydi. Bosna'da problemler vardı. Orada geniş bir çevrem 
oluştu. Daha sonra işte 98 99 da Türkiye'ye geldim. 99'un ikinci yarısında binbaşılığından 
tanıdığım bir subay albay olmuştu. Kurmay albay. Batman bölge kurmay başkanıydı. Aziz 
Ergen diye birisi. O kişi Kaçakçılık Organize Suçlar Daire Başkanlığına atandı Jandarma Genel 
Komutanlığında. Tanışıklığımız olduğu için bir hoş geldin birlikteliğimiz oldu. Yeni göreve 
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